
 
 

Verslag Milieuraad Ieper 
Plenaire zitting 11 mei 2023 

 

19u30 in Het Perron, 
grote vergaderzaal derde verdieping 

 

 

 

 

1. Goedkeuring vorig verslag 

Verslag wordt goedgekeurd 

 

2. Afsprakennota 

Wordt verplaatst naar volgende bijeenkomst. Gaat eerst voor advies naar 

juridische dienst stad. 

 

3. Mededelingen schepen en diensten 

• Stavaza VMM rond waterzuivering in buitengebied. Op dit gebied is Ledegem een 

voorloper, daar worden in de beken modules aangelegd om afvalwater via planten te 

zuiveren. In Sint-Elooi zou dit systeem misschien een oplossing zijn. Via monitoring zal er 

meer controle zijn. Verschillende huizen kunnen dan daarop worden aangesloten zodat 

er ook minder oppervlakte zou moeten gebruikt worden.  

• De toelagen naar de verenigingen zijn goedgekeurd. 

• Er zijn diverse subsidie dossiers ingediend voor zonnepanelen en isolatie gebouwen. 

• Er kwam een oproep om Aziatische hoornaars te verdelgen. Een 100-tal vallen werden 

onder de bevolking verdeeld. Hopelijk ook in de deelgemeenten. 

 
4. Werkgroep Natuur 

Aanplantingen Astridpark, de Leet en Sint Maartensplein: zie verslag werkgroep Natuur. 

Stijn Adriaen zal nog een extra lijst doorsturen met mogelijk aan te planten struiken en 

bomen. Het voorgelegde advies over de toekomst van het Sint-Maartensplein wordt door de 

raad goedgekeurd tot verzending. 

 

5. Windplan 

Er wordt gevraagd aan het bestuur om zicht te krijgen op mogelijke plaatsen voor 

windmolens (turbines) via een ruimtelijk uitvoeringsplan of eventueel via een provinciaal 

RUP. Rekening houdend met de visie van het stadsbestuur. Het voorgelegde advies naar het 

bestuur wordt door de raad goedgekeurd.  

 

6. Mobiliteit 

De eerste fietsstraten zijn een feit maar er zijn op dit geen indicaties dat bijkomende 

fietsstraten worden voorbereid. Er is ook geen flankerend beleid. De beloftes van de 

burgemeester zijn minimaal. De zichtbaarheid is miniem. Kleine markeringen van een fiets op 

de weg aan de kant ipv grotere wegmarkering in midden van de weg. Daardoor is de situatie 

mogelijk gevaarlijker geworden voor de fietsers. Dit is het geval wanneer fietsers hun recht 

opeisen terwijl de autobestuurders geen flauw benul hebben van de gewijzigde situatie.  In 



 
 

Poperinge daarentegen is een groot deel van het centrum fietsstraat en hangen er grote 

banners over de weg om iedereen daarover te informeren.  

Er is nog altijd geen mobiliteitsbeleid gunstig voor de fietser.  

In de straten die veilig waren voor fietsers zijn nu extra parkeerplaatsen aangelegd die terug 

een gevaar vormen voor de fietser, dit is het geval in de Plumerlaan. 

We stellen voor om mobiliteitsambtenaar Valentijn Seys uit te nodigen om wat uitleg te 

geven. Het is aan de werkgroep mobiliteit om een voorstel uit te werken hoe we verder 

werken. Eventueel dienen we het verzoekschrift aan de gemeenteraad alsnog in.  

 

7. Jan Yperman park 

Hans stelt het uitvoeringsplan voor aan de raad. Voor details zie ook verslag werkgroep 

Natuur. Er zijn 5 delen in het park. Een ecologisch deel waar natuur alle kansen krijgt, een 

meer park gedeelte met beleving, een overgangszone tussen park en ziekenhuis, de hoeve 

die voorzien wordt voor zorginstellingen en een waterrijk gebied rond de Bellewaerde beek. 

Alles is nu in eigendom van de stad. Er wordt nog gewacht om alle subsidie dossiers rond te 

krijgen vooraleer men naar het grote publiek stapt. De landbouwer maait voorlopig nog.  

Er wordt gevraagd aan de raad om advies te geven. Wat met de hoeve zal gebeuren is nog 

een vraagteken. Hopelijk staat ze niet te verloederen.  

Dit is een heel mooi project. Een grote proficiat aan het bestuur om dit te verwezenlijken. 

Aandachtpunt in het ontwerp is het mogelijk conflict tussen fietsers en voetgangers op de 

betonnen wandel/fietspaden. Daar kan in het ontwerp beter op geanticipeerd worden. 

Tevens ook een proficiat voor het feit dat wegbermen een ruiger beheer krijgen waardoor de 

biodiversiteit een boost krijgt.  

 

8. Planning milieuraad 2023 

Voorstellen voor bedrijfsbezoeken. Enkele voorstellen worden voorgelegd: Mc Bride, De 

Trog, Westlandia, H.Hart. Op 8 of 15 juni vanaf 19.00u wordt voorgesteld om een bezoek te 

brengen aan de Palingbeek ifv hun beheerplan. Iemand neemt contact op met de provincie.  

Volgende plenaire vergaderingen: 21 september, 19 oktober (bedrijfsbezoek), 16 november, 

18 januari 2024. 

Op de vergadering van 21 september kijken we eventueel, om een publieksmoment te 

organiseren rond de verkiezingen.  

 

9. Strategische Spie:  

Het is nog te vroeg om hierover advies te verlenen. We volgen dit zeker op.  

 

10. Groene plukjes i.s.m. Landbouwraad was on hold gezet. Van zodra dit kan willen we terug 

samen zitten om dit project alsnog een kans te geven.  


